
 
Hankintavaltuuden delegointi, Moision koulun yleistilojen valaistuksen saneerauksen hankinta 
  
Tekninen lautakunta 15.05.2024 § 55 
2765/00.01.01.03.00/2024 
 
 
Valmistelija Kiinteistöpäällikkö Jarno Mustonen, jarno.mustonen@salo.fi, 02 778 5503. 
 
 Moision koulun valaistuksen ja talotekniikan saneeraus on hyväksytty 

kaupungin talousarvion investointiohjelmassa 2024. 
 

Salon kaupungin tilapalvelut on pyytänyt tarjouksia Moision koulun 
yleistilojen valaistuksen saneerauksen hankinnasta 7.5.2024 päivätyllä 
tarjouspyynnöllä. Hankinnan arvioitu arvo ylittää rakennusurakoiden 
kansallisen kynnysarvon. Hankinnasta julkaistiin hankintailmoitus Hilmassa 
7.5.2024. Tarjouspyyntö liitteineen julkaistiin kaupungin käyttämässä 
sähköisessä hankintajärjestelmässä Tarjouspalvelu.fi:ssä, jonne myös 
tarjoukset tulee jättää. Tarjoukset on jätettävä 28.05.2024 klo 12.00 
mennessä. Tarjousten tarkastamiseen ei ole riittävästi aikaa ennen 
seuraavaa 5.6 olevaa lautakunnan kokousta. Urakan toteutusajankohta on 
10.6 – 31.10.2024. Hankinnan tarjouspyyntö on esityslistan 
oheismateriaalina. 
 

 Edellä mainitusta johtuen esitetään, että hankintavaltuudet ja siten 
hankinnan päätöksentekovalta Moision koulun yleistilojen valaistuksen 
saneerauksen hankinnan osalta delegoidaan tekniselle johtajalle 
18.12.2023 § 390 kaupunginhallituksen hankintavaltuuksista ja -rajoista 
tehdyn päätöksen nojalla. Kyseisen päätöksen mukaan Toimielimet voivat 
delegoida yksittäisten hankintojen osalta sille määrättyä hankintavaltuutta 
edelleen viranhaltijalle. Hankintavaltuuden delegointi mahdollistaisi asian 
joustavan ja nopean päätöksenteon hankinnan valmistelun ja sen 
kilpailutuksen päätyttyä. Samoin se mahdollistaa riittävän ajan päätöksen 
lainvoimaiseksi tulemiselle ja sopimuksenteolle. 

 
Esittelijä Tekninen johtaja 

 
Päätösehdotus Tekninen lautakunta päättää delegoida valmistelun mukaisesti Moision 

koulun yleistilojen valaistuksen saneerauksen hankinnan 
hankintavaltuuden ja hankintapäätösvallan tekniselle johtajalle. 
 

Päätös Mikan Nummenpalo ehdotti, että jatkossa vaatimuksissa yleisvalaisimissa 
pyritään mahdollisuuksien mukaan hyödyntämään ns. Flicker-free 
tekniikkaa eli ovat välkkymättömiä, ja jos on niin myös mihin 
himmennystasoon (0-70%) tai parempi. 
 
Tekninen lautakuntan hyväksyi päätösehdotuksen sekä Mika 
Nummenpalon tekemän ehdotuksen yksimielisesti. 

 
Tiedoksianto Kirjaamo 
 Tilapalvelut 
 


